

О юридической деятельности ассоциации «Совет муниципальных образований Новгородской области»

Попов Роман Геннадьевич, заместитель исполнительного директора — советник по правовым вопросам ассоциации «Совет муниципальных образований Новгородской области»
prg77@mail.ru

В статье дается описание основных направлений юридической деятельности ассоциации «Совет муниципальных образований Новгородской области».

Ключевые слова: консультирование, поддержка местного самоуправления, нормативная база, СМО, совет юристов.

On Legal Activities of the Association The Council of Municipal Structures of the Novgorod Region

Popov Roman G., Deputy Chief Executive Officer, Legal Adviser of the Association The Council of Municipal Structures of the Novgorod Region

The article describes the main areas of legal activities of the Association The Council of Municipal Structures of the Novgorod Region.

Keywords: consulting, support of local self-government, statutory base, council of municipal structures, council of lawyers.